



We clean better!

RD560N RIDE ON FLOOR SCRUBBER



产品特点 FEATURES

- 高强度聚乙烯材料制作而成的水箱，经久耐用，不褪色；
The water tank made of high-strength polyethylene material is durable and does not fade;
- 刷盘电机配置了美国进口的Trombetta直流接触器，刷盘可自动装卸；
The brush motor is equipped with a Trombetta DC contactor imported from the United States, and the brush disk can be automatically loaded and unloaded;
- 美国柯蒂斯CPU控制器，性能稳定，可靠德国水管，质量可靠，耐用；
American Curtis CPU controller, stable performance, reliable German imported suction pipe and drain pipe, reliable quality and durable;
- 三级旁通式吸水电机，吸力强劲，瞬间吸干地面；
Three-stage bypass water-absorbent motor with strong suction and instantaneously sucking the ground;
- 前置LED大灯，可在光线较差的环境下照明地面，清洁地面不留残角；
Front LED headlights can illuminate the ground in poor lighting conditions, leaving no residue on the ground;



RD560N



规格SPECIFICATION			RD560N
刷盘宽度	Brush width	mm	560mm
吸扒宽度	Squeegee width	mm	850mm
清水箱容积	Solution tank	L	95L
污水箱容积	Recovery tank	L	100L
电池/工作电压	Battery	V	DC 12V/100Ah*2
清洁效率	Efficiency	m ² /h	3600m ² /h
驱动电机	Rraction motor	W	500W
刷盘电机	Brush motor	W	500W
吸盘功率	Vacuum motor	W	550W
噪音	Noise	dbA	≤70dbA
产品尺寸	Size	mm	1400*730*1120mm
重量	Weight(without battery)	kg	150kg

Professional Manufacturer
www.mgnfloorscrubber.com



to **CREATE** Amore productive **WORKPLACE**